
Algemene ledenvergadering Bjerjozka, 23 juni 2021, aanvang 20.00 

uur 

 

Aanwezig: Chris, André, Charlotte, Peter, Anna, Maud, Ans, Jacques, Janny, Ed, Henny (notulist) 

Afmelding van: Ella, Marian, Adri, Trui. 

Afwezig: Rob, Wim 

1.Welkom.  
We zijn allemaal voorzien van koffie/thee en traditiegetrouw met eigengebakken cake en Anna opent 
de vergadering. We zitten in ’t Rak op gepaste afstand van elkaar met de deuren open, het 
mondkapje mag af. 
Peter meldt dat Bert zijn lidmaatschap heeft opgezegd en Marian gaat verhuizen richting Nijmegen. 
We verliezen dus weer twee leden. 
 
2.Hoe is het met iedereen. 
Anna vraagt hoe het ons is vergaan de afgelopen maanden. Gelukkig heeft niemand corona gehad, 
de meesten zijn gevaccineerd, ook al voor de tweede keer. En we zijn deze periode goed 
doorgekomen. Het zingen is wel gemist en er is gezoomd, maar dat is toch wel behelpen. Iedereen 
verlangt naar het samenkomen en de stem weer te kunnen laten klinken. De grote vraag is hoe gaat 
het in augustus? 
 
3.Notulen ALV 2020, 21 oktober, deze worden goedgekeurd. 
Inhoudelijk jaarverslag 2020, vastgesteld 
Financieel jaarverslag 2020+begroting 2021, vastgesteld 
Peter geeft een toelichting: in mei 2020 is er een symbolisch bedrag voor de huur betaald, daarna 
niets meer. De contributie is trouw betaald en er is een enkele keer gebruik gemaakt van de 
waakvlamconstructie. De dirigent heeft 70 euro per repetitie betaald gekregen met al de energie die 
hij steekt in de zoombijeenkomsten, privé zanglessen is dat natuurlijk heel erg weinig.  
Anna zegt dat het bestuur volgende week overleg heeft met de dirigent over hoe nu verder, wil/kan 
hij zo verder. 
Charlotte vraagt of dat niet anders moet, gewoon betalen voor de zangles. Anna zegt dat het bestuur 
dat niet op zich neemt. Heb je zangles van Sergé, regel dan zelf met hem de eventuele betaling. 
Janny en Ed hebben de kascontrole gedaan en alles in orde bevonden. Janny heeft alleen een vraag 
over de ‘representatiekosten’. Dit behelst de betaling aan de videoclub die een opname van het 
concert in Hoorn heeft gemaakt.  
De penningmeester wordt décharge verleend. 
 
4.Peiling onder de leden. 
Anna neemt zowat punten uit alle antwoorden: 
-Iedereen vindt het moeilijk om afscheid te nemen van Bjerjozka, het koor moet zelfstandig blijven 
bestaan. 
-samengaan met Indrik: het is geen gelijkwaardige fusie, repeteren in Hoorn, liever niet. Nog maar 
even zelfstandig blijven. 
-vaccinatie niet verplichten, neem je verantwoordelijkheid., bij klachten kom niet naar de repetitie. 
Anna plaats hier wel de kanttekening, dat het bestuur voor vaccineren is, voor jezelf maar ook voor 
de anderen. Controle op zelftesten is lastig en gaan we als bestuur niet doen.  
 
 



5.Voorstel voor 2021-2022 
Maandag a.s. hebben we overleg met Sergé en we stellen voor om door te gaan zoals het nu is. We 
mikken op eind augustus dat we weer kunnen zingen. De kerk is dicht in de zomermaanden. 
Misschien kan het buiten zingen ook in Alkmaar bij De Oude Kwekerij. 
We houden in ieder geval iedereen op de hoogte van de ontwikkelingen. 
 
6.WVTTK: Leo vraagt wat we moeten met de ‘Triptiek”? Nog even bewaren. 
 
Het is nu 21.10 en we gaan naar de drankjes en de bitterballen 
 

 

Wat ons later te binnen geschoten is: 

Het bestuur is in gebreke gebleven wat betreft het voorleggen aan de leden van het rooster van 

aftreden van het bestuur. Peter was aftredend en herkiesbaar. We hebben nu maar aangenomen, 

dat u blij bent dat Peter nog even doorgaat als penningmeester.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alkmaar, 15 augustus 2021 

HB 


